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رییس جمهور در حال پیگیری موضوع رفع فیلتر است و با این پیگیری ها و تحقق آن دیگر اینترنت طبقاتی وجود نخواهد داشت؛

اجرای اینترنت طبقاتی در پارک پردیس و برای برخی فناوران و شرکت ها بدسلیقگی بود.

معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانشبنیان پزشکیان؛ 

افشین، معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانشبنیان رئیسجمهور در نشست خبری دومین دوره جایزه ملی فناوری گفت:

تسهیلاتی برای ارائه اینترنت بدون فیلتر برای کسانی که عضو پارک پردیس هستند وجود دارد. 

 به گزارش اسپادانا خبر، او ادامه داد:

اینکه چرا فقط به پارک فناوری پردیس اینترنت بدون فیلتر تعلق گرفته و برای سایر پارک ها لحاظ نشده است به این خاطر
است که پارک پردیس تنها پارک زیر مجموعه معاونت علمی است و پیگیری هایی برای تحقق این امر صورت گرفته است. 

وی گفت:

خوشبختانه رییس جمهور در حال پیگیری موضوع رفع فیلتر است و با این پیگیری ها و تحقق آن دیگر اینترنت طبقاتی وجود
نخواهد داشت.به نظر بنده اجرای اینترنت طبقاتی در پارک پردیس و برای برخی فناوران و شرکت ها بدسلیقگی بود و اصلا

نباید چنین چیزی اعلام می شد. شخصا با اینترنت طبقاتی موافق نیستم. 

[1] فیلترینگبرچسب ها: 
[2] دولت

[3] مسعود پزشکیان

 

 

Page 1 of 1

https://www.espadanakhabar.ir/tags/%D9%81%DB%8C%D9%84%D8%AA%D8%B1%DB%8C%D9%86%DA%AF

